DECLARATION OF CONFORMITY
According to the EC Low Voltage Directive 73/23/EEC
DECLARATION DE CONFORMITE
A la norme basse tension 73/23/EEC & 89/336

Type of equipment Type de produit ou composant
LUMINAIRE POUR L'ECLAIRAGE DES SCENES DE THEATRE .../ STAGE LIGHTING UNIT

Brand name or trade mark Fabricant
ROBERT JULIAT

Type designation etc. Référence et désignation du produit
PROJECTEUR DE THEATRE 1000W Réf. 306L - 1000W THEATER SPOTLIGHT, Art. Nr 306L

Manufacturer's name, address, telephone no, telefax no : Fabricant : Nom, adresse, n® Téléphone, n°® Fax
ROBERT JULIAT Rue de Beaumont - 60530 FRESNOY EN THELLE (France)

Tél. (33) (0)3 44 26 51 89

Fax (33) (0)3 44 26 90 79

Manufacturer's authonzed representative established within the EEA : Name, address, telephone no, telefax no :
Responsable autorisé par le fabricant pour la conformité E.E.A. : Nom, adresse, N° Téléphone, N° Fax

JULIAT Jean-Charles

Rue de Beaumont - 60530 FRESNOY en THELLE (France) Tél. (33) 44 26 51 89 - Fax (33) (0)3 44 26 90 79

The following harmonised standards or technical specifications (designations) which comply with good
engineering practice in safety matters in force within the EEA have been used in the deisgn :

Ce produit est fabriqué suivant les régles de I'art en conformité avec les specifications techniques de sécurité
E.E.A. s’y rapportant .

1. NF EN 60598-1 11993

2. NF EN 60598-2-17: 1991

3. A2/1992

4.

X 1. The equipment conforms completely with the above stated harmonised standards or technical
specifications. Le produit ci-dessus désigné est en compléte conformité avec les standards harmonisés
mentionnés ci-dessus.

ORrROU

[ 2. The equipment conforms only partially with the above stated harmonised standards or technical
spécifications but complies with good engineering practice in safety matters in force within the EEA.
Le produit ci-dessus désigné est partiellement en conformité avec les standards désignés ci-dessus, mais
respecte une bonne pratique technique en matiére de sécurité.

By signing this document, the undersigned declares as manufacturer, or the manufacturer’s authonzed
representative esfablished within the EEA, thaf the equipment in question complies with the safety
requirements stated above.

Le fabricant, par son représentant désigné, atteste que le produit ci-dessus référencé est bien conforme aux
spécifications décrites ci-dessus.

Manufacturer or Manufacturer's authorized representative
B Le fabricant ou [0 Représentant autorisé du fabricant

Date Date Signature Signature Position  Qualité

02.01.2006 Clarification Nom, Prénom

JUYAT Jean-Charles

|
| [a] robert jullat semco
i S.A.8. au capital de 1.012.752 €

Siége social : Route de Beaumont F 60530
FRES k! THELLE 1 T, 0544235189 -F.0344 2690 79
CEE : R 41720 112 086 00037 - APE 315 C




